
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 23. maj 2023

Afbud: Henning Hjørnholm og Diana Steffensen

Online deltagere: Ingen

1.  Orientering fra kontoret

Stig oplyste, at vi på, grund af de lidt dårlige greens, tilbyder alle fuldt betalende greenfee spillere 
en gratis runde på vores bane. Dette er blevet godt modtaget af de berørte.
Der er problemer med GolfBox appen, der ikke altid virker, som den skal. DGU er klar over 
problemet og arbejder på en løsning.
Stig har været til ØGR møde, og de fleste andre baner kunne melde om gode greens. Det blev 
drøftet, om ordningen med nedsat greenfee til spillere fra ØGR klubber, der ikke er betalende 
medlemmer af ØGR, skal fortsætte, eller om det fremover kun skal være medlemmer af 
venskabsklubber, der kan spille til nedsat greenfee. Dette punkt skal afklares i bestyrelsen for SG 
inden næste møde i ØGR som finder sted i efteråret.

2. Regnskab pr. 30.4.23

Kai gennemgik tallene for de første 4 måneder, som udviste et resultat tæt på det budgetterede. 
Likviditetstallene fulgte ligeledes budgettet indtil nu.

3. Status på banen/klager over greens

Der er ikke nogen umiddelbar og nem forklaring på tilstanden af vores greens. Greenkeeperne gør 
naturligvis hvad de kan, men en afgørende faktor er, at der har været for få perioder med varme. 
Det blev besluttet at invitere Henning Nissen med til næste bestyrelsesmøde. Bestyrelsen vil se 
konstruktivt på forslag, som Henning måtte have til udbedring af situationen, herunder køb af 
hjælpemidler og/eller tidligere lukning af greens om efteråret, hvis det kan hjælpe for fremtiden. 
Der er forskellige opfattelser blandt greenkeepere af, hvordan man bedst kan forebygge svamp, 
hvilket Henning vil kunne belyse. DGU har en ekspert, som også kan tilkaldes for at komme med 
gode råd, hvis det er nødvendigt.

4. Status vedr. ide/strategi udvalg (Bjarne, Diana og Knud)

Udvalget har holdt møde og vil foreslå, at der sendes indkaldelse til alle medlemmer af SG til et 3-
timers møde i september, hvor der bliver mulighed for at fremlægge ideer til udvikling og derefter 
kvalificere og prioritere ideerne.

Efterfølgende, gerne i november, afholdes et strategimøde (måske dagsmøde) i bestyrelsen, hvor 
ideerne drøftes, evt. med inviterede medlemmer.
Udvalget kommer med et oplæg på næste bestyrelsesmøde.

5. Fastholdelsesudvalg

Stig fremlagde tal for udmeldelser af SG og andre klubber. Det fremgik, at efter 1. år, er der flere 
nye medlemmer, der melder sig uf af SG, end der er i andre klubber. Dette understreger 
nødvendigheden af et fastholdelsesudvalg. 
Der blev fremlagt flere forslag, herunder:

- Spørgeskema (evt. med præmie for deltagelse) til udmeldte medlemmer.
- Mentorordning
- Flere begyndermatcher
- Ændring af reglerne om handicapgrænse i sektionerne, idet det med de nye 
  handicapregler er blevet vanskeligere at komme ned i handicap og blive der.



6. Orientering fra udvalg

Begynderudvalget:

Skal der oprettes en Mænd og Golf pendant til Kvinder og Golf?

Juniorudvalget:

Intet nyt.

Turneringsudvalget:

Der er pt. kun 17 tilmeldte til pinsematchen. 

Husudvalget:

Maling af facade er gennemført på nær et par brædder, som Michael, der var alene om opgaven!, 
ikke kunne nå fra stigen.

Smuksakkerne:

Er kommet godt i gang. Der var 15-16 deltagere! 
Skuret til udstyr er blevet færdigt og taget i brug. Vi takker, endnu en gang, Tage for hans store 
engagement i klubben!

Baneudvalget:

Intet nyt.

Rekrutteringsudvalget:

Intet nyt.

Sponsorudvalget:

Der er planlagt erhvervsmatch den 30/6.

Eliteudvalget:

Intet nyt.

Fondsudvalget:

Vi har fået tilsagn om tilskud til hegn om drivingrange på kr. 47.100. Godt arbejde, Sanne og Anni.

7. Næste møder

21/6 kl. 17.00 (Bo afbud)

16/8 kl. 17.00

13/9 kl. 17.00

8. Evt.

Referat af baneudvalgsmøder bliver fremover lagt på hjemmesiden i stedet for kun i Dropbox.


